

Editorial

O. Schober

Meeting Point NuclearMedicine

N 61

Original Articles – Originalarbeiten

M. Lemb, Hermann Pohlabein

Pulmonary thromboembolism: a retrospective study on the examination of 991 patients by ventilation/perfusion SPECT using Technegas

179

Lungenembolie: Retrospektive Studie über Ventilations-/Perfusions-SPECT-Untersuchungen unter Verwendung von Technegas bei 991 Patienten

N. Manthey, M. Kirschner, A. Nerlich, G. O. Hofmann, K. Tatsch, K. Hahn
3-Phase-bone imaging and SPECT in the following up of patients with allogenic vascularized knee joint transplants

187

3-Phasen-Skelettszintigraphie und SPECT in der Nachsorge der ersten Patienten mit allogener gestielter Kniegelenktransplantation

G. K. von Schulthess, N. Meier, K. D. M. Stumpe

Joint accumulations of FDG in whole body PET scans

193

FDG-Aufnahme in Gelenke in Ganzkörper-PET-Scans

M. Schmidt, M. Jochims, P. Theissen, F. M. Baer, J. Crnac, E. Volth, C. A. Schneider, E. Erdmann, H. Schicha*

Comparison of dobutamine-stress magnetic resonance imaging and dipyridamole-Tl-201-SPECT as alternative strategies for the detection of coronary artery disease in patients not suitable for stress-echocardiography

198

Vergleich von Dobutamin-Stress-Magnetresonanztomographie und Dipyridamol-Tl-201-SPECT als alternative Strategien der KHK-Diagnostik bei Patienten mit unzureichendem Schallfenster in der Stress-Echokardiographie

Ch. Alexander, M. Holländer, W. Schmidt, C.-M. Kirsch*

Kinetics and dosimetry of MAb-170:

207

Evaluation of possibilities for intraperitoneal radioimmunotherapy

Biokinetik und Dosimetrie mit dem monoklonalen Antikörper MAb-170:

Evaluation der Möglichkeit einer intraperitonealen Radioimmuntherapie

Ch. Franzius, S. Bielack, S. Flege, J. Eckardt, J. Sciuk, H. Jürgens, O. Schober

High-activity Samarium-153-EDTMP therapy followed by autologous peripheral blood stem cell support in unresectable osteosarcoma

215

Samarium-153-EDTMP-Therapie mit hoher Aktivität und anschließender Reinfusion autologer peripherer Blutstammzellen bei nicht resezierbaren Osteosarkomen

M. Hatzl-Griesenhofer, R. Pichler, H. Huber, W. Maschek*

The insufficiency fracture of the sacrum – An often unrecognized cause for low back pain: results of bone scanning in a major hospital

221

Die sakrale Insuffizienzfraktur: Eine häufig unerkannte Ursache für Lumbosakralgien:

Ergebnisse der Knochenszintigraphie in einem Schwerpunktkrankenhaus

V. Jansen-Schmidt, U. Paschen, S. Kröger, K. H. Bohuslavizki, M. Clausen*

Introduction of a quality management system compliant with DIN EN ISO 9001:2000 into a university department of nuclear medicine

228

Einführung eines Qualitätsmanagementsystems nach DIN EN ISO 9001:2000 in einer universitären nuklearmedizinischen Abteilung

* Article written in German

Der besondere Fall

P. Matheja, P. Lüdemann, O. Schober, M. Schäfers

Myocardial sympathetic innervation in the course of Guillain-Barré syndrome

N 63

Verbandsnachrichten

Nachrichten der Deutschen Gesellschaft für Nuklearmedizin

N 65

Verschiedenes

Buchbesprechungen – Book Reviews

N 67

Aus Forschung und Industrie

N 68

Termine – Announcements

N 69